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Betreft: jacht op haas en konijn 

 

Hooggeachte mevrouw van der Wal-Zeggelink, 

 

Al enige tijd voelen wij als Nederlandse jagers de hete adem in onze nek van een kleine groep 

radicale landgenoten. Deze groep probeert het steeds maar weer door middel van gemanipuleerde 

cijfers de boeren, jagers en vissers weg te zetten als milieuvervuilers en dierenmishandelaars.  

Echter is deze groep natuurliefhebbers aardig met de tijd mee gegaan en zijn dit de, misschien wel 

belangrijkste, schakels geworden in het Nederlandse natuurbeleid. Nederland is een overvol land 

met vele bedreigingen voor landbouw, landschap en natuur. Een “kunstmatig” land als Nederland 

kan niet zonder een groep mensen die goed voor een land willen en kunnen zorgen. Natuurlijk 

spelen er commerciële belangen in de landbouw, visserij en jacht. Oogsten uit de natuur is het beste 

wat er is! En niemand zal ontkennen dat er in het verleden verkeerde keuze zijn gemaakt met 

betrekking tot de oogst. Er zijn gebieden waar te intensief is gejaagd, gevist en landbouw is 

bedreven. Een goede jager, visser of landbouwers signaleert dit en stuurt dit beleid bij. Hij of zij weet 

als geen ander dat er geen oogst zal zijn als je niet zaait.  

De cursus Jacht en Faunabeheer van Stichting Jachtopleidingen Nederland, is al jaren achtereen 

overschreven. Voor de cursus 2022/2023 is al ruim 80%  ingeschreven (je kunt inschrijven sinds 1 

juni 2022) Dit geeft wel aan dat er veel interesse is in deze cursus. Al ruim 40 jaar lang wordt ervoor 

gezorgd dat jagers in Nederland een gedegen opleiding krijgen waarin zeker aandacht is voor 

populatiebeheer. De rol van de Nederlandse jager is van grote maatschappelijke betekenis. 

Onderzoeksbureau CLM heeft on 2014 uitgerekend dat al het vrijwillige werk van jagers, 

jagersverenigingen en wildbeheereenheden voor de maatschappij verrichten gelijk staat aan 13.000 

FTE’s! Ik ben wel benieuwd hoe groot de groep radicale landgenoten is die echt tegen de jacht is. De 

zwijgende meerderheid die voor de jacht en verantwoord natuurbeheer is, is vele malen groter. 

  



De verschrikkelijke toestanden in de Oostvaardersplassen gaat iedere jager aan het hart! Dit mag en 

kan niet in een overvol land als Nederland. De natuur haar gang laten gaan mag en kan niet als er 

een hek omheen staat. Een veehouder zou vervolgd worden dierenmishandeling als hij of zij niet 

goed voor de dieren zorgt, ze niet behandelt of uit hun lijden zou verlossen in het geval er niets te 

redden meer valt. Dit laatste gaat vast weer gebeuren als je de aantallen hazen en konijnen niet in 

stand houdt. Dit geldt echter ook voor de reeën en vele andere diersoorten in Nederland.  

Ik wens u wijsheid in het nemen van uw besluit en ik hoop, samen met alle leden van onze WBE, dat 

u een wel overwogen besluit neemt gebaseerd op feiten en cijfers en dat u zich niet laat beïnvloeden 

door een groepje emotionele hard roepende medelanders.  

Als nu nog vragen heeft dan zijn wij uiteraard bereid om ons verhaal toe te lichten in een 

bijeenkomst met onze leden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het bestuur van  WBE-Fivelgo 


